
 
 
 

Använd Saltsjöbanans spårområde för dagvattenhantering   
Motion till Kommunfullmäktige 2017-12-11 
Miljöpartiet de gröna 

Vad gör vi när Hundraårsregnet kommer? 
De kommande åren planerar vi att förtäta och bygga stad i centrala Nacka. Ju mer vi 
förtätar, desto svårare blir det att hitta bra ytor där regnvatten kan fördröjas och 
renas innan det rinner ut i våra vattendrag. En stor outnyttjad markresurs i centrala 
Nacka som skulle kunna användas för dagvattenhantering är det stora inhägnade 
området kring Saltsjöbanans spårområde. 

 

Idag finns ett förslag på en rent ekonomiskt billigare lösning, nämligen en renings-
bassäng placerad i Kyrkvikens vatten. Reningsbassänger i sjöar innebär alltid en 
miljörisk och man förlorar dessutom de stora kulturella ekosystemtjänster en vacker 
oexploaterad strandmiljö skulle bidra med i en framtida Kyrkvikspark. 

 

Mot bakgrund av detta föreslår Miljöpartiet att: 

 Kommunen undersöker möjligheterna till att använda delar av Saltsjöbanans 
spårområde på Västra Sicklaön för rening och fördröjning av dagvatten. 

 

----------------------       ------------------------------ 
Sidney Holm (MP)          Lisskulla Zayane (MP) 
 


